
Läktaren vid A-plan ska bytas ut och kommer då att utökas. I den nya detaljplanen finns dessutom 
byggrätt för ytterligare läktare mot ishallen, vilket gott och väl skulle tillgodose eventuellt utökade 
behov i framtiden. Separat klubbstuga har inte tagits upp i de samtal som förts med kommunen utan 
föreningarna har gjort bedömningen att behoven med kansli, förråd och servering täcks genom 
planerad lösning i den nya ishallen.  
 
Ishallen kommer även att integreras med en avfallsterminal. Under dessa byggnader byggs ett garage 
med 148 parkeringsplatser i anslutning till simhallen och Tyresövallen. Det gör markutnyttjandet 
effektivare och öppnar upp för fler funktioner. Samtidigt innebär det att vi kan gå vidare med 
planeringen och byggande av den nya gröna kärnan Norra Tyresö Centrum.  
 
Att vi sedan motionen skrevs kunnat nå en bred överenskommelse om utvecklingen för hela området 
är jag mycket positiv till. Med ny restaurang, nya omklädningsrum, nya kanslilokaler och nya större 
läktare för fotbollsarenan blir investeringarna i Tyresövallen ett verkligt lyft. Inte bara för de 
verksamma föreningarna, utan för alla Tyresöbor. 
 
I sommar tas det första spadtaget i projektet. 
 
Fredrik Saweståhl 
Kommunstyrelsens ordförande 


